
PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE I SVÄRTINGE 
ÖSTRA VÄGFÖRENING 20110323.

1. Årsmötet förklarades öppnat.

2. Dagordningen godkändes.

3. Ulf Nyström valdes till ordförande för mötet.

4. Bengt Jemsö valdes till sekreterare för mötet.

5.  Irina Larsson och Boris Mis valdes att justera protokollet.

6. Mötet godkände årsmötets behöriga utlysning.

7.  Föreningens verksamhetsberättelse föredrogs. Årsmötet godkände 
verksamhetsberättelsen som lades till protokollet.

8. Kassarapport. Föreningens kassör gick igenom balansrapport och 
resultatrapport för 2010 samt redogjorde för budgetförslaget för 2011. 
Årsmötet godkände kassarapporten som lades till protokollet.

9. Revisionsberättelsen.  Revisionsberättelsen lästes upp varefter den 
godkändes och lades till protokollet.

10. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet.

11. Årsmötet beslutade om oförändrat styrelsearvode.

12. Årsavgift. På grund av några väldigt kostsamma vintrar,  som gjort att 
föreningens ekonomi inte tillåter några investeringar,  föreslog styrelsen 
en höjning av årsavgiften med en krona/andel. (En vanlig fastighet i 
området har 100 andelar). Mot detta ställdes ett förslag att höja avgiften 
med två kronor/andel vilket också blev årsmötets beslut. Höjningen gäller 
från år 2012. (För en vanlig fastighet, villa, betyder det en höjning från 
500 kronor till 700 kronor).

13. Antalet styrelseledamöter. Årsmötet beslutade om oförändrat antal 
styrelseledamöter d.v.s. sex ordinarie plus två suppleanter.



14. Val.
- Jimmy Frogsjö valdes till vice ordförande tillika vägfogde för en tid 

av ett år.
- Jari Pellikka valdes till kassör för en tid av två år.
- Bengt Jemsö valdes till sekreterare för en tid av två år.
- Erika Conradsson valdes till styrelsesuppleant för en tid av ett år.
- Mikael Forsman  valdes till styrelsesuppleant för en tid av ett år.
- Peter Lindqvist och Robert Larsson valdes till revisorer för en tid 

av ett år.
- Stefan Karlsson valdes till revisorsuppleant för en tid av ett år.
- Valberedning. Inga förslag. Årsmötet uppdrog åt styrelsen att i god 

tid inför nästa årsmöte föreslå en valberedning. 

15 Övriga frågor.
- Skada i Bonäsvägen ska lagas snarast.
- Eventuella nya vägar som kommer att anläggas i samband med 

byggandet av sporthall m.m. kommer att byggas av kommunen. 
Därefter tar vägföreningen över underhållet av vägarna.

- Delar av Bonäsvägen som går längs Gåsbäcken har en tendens att 
sjunka. Eftersom Gåsbäcken tillhör kommunen kan vi nog inte 
förvänta oss en dyrbar kulvertering som skulle stabilisera 
vägbanken.

- Styrelsen ska kontakta berörda angående infarten till affären. Den 
är ganska smal och buskar skulle behöva röjas för att förbättra 
sikten.

16. Ordförande förklarade mötet avslutat.

_________________ ____________________
Ulf Nyström                      Bengt Jemsö

_________________ ____________________
Irina Larsson Boris Mis


